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Verslag Algemene Ledenvergadering.

Van donderdag 26 november 2009 in de Bethlehemkerk te Hilversum.

Aanwezige bestuursleden:

Rien Rense (voorzitter en bestuurslid/coördinator Subgroep Communicatie)

André Kerkhof(vicevoorzitter/penningmeester)

Renée Beekman (secretaris)

Piet Spoorenberg (bestuurslid/coördinator Subgroep Avifauna)
Poul Hulzink (bestuurslid/coördinator Subgroep Excursies)

Bep Dwars (bestuurslid/coördinator Subgroep Algemene Zaken)

Volgens de presentielijst: 46 leden

Bericht van verhindering: Simon en Anneke Visser, Ab Grobbe, Paula Langemeijer, Paul en Loes van derPoel,

Katja Wijburg en Mia Kraal.

1. Opening en mededelingen bcstuur

De voorzitter, Rien Rense, opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom, in het

bijzonder de ereleden van de vereniging. Daama worden de bestuursleden voorgesteld.

Mededelingen bestuur

-
De voorzitter staat een moment stil bij het overlijden van mevrouw Carla Holzenspies. Zij

was een inspirerende persoon en heeft zich bijzonder ingezet voor de vogelopvang, waarover

zij met overgave kon vertellen.

- In het kader van personele mutaties meldt de voorzitter het aftreden van Wim le Clercq en

Engbert van Oort uit de buitenlandcommissie. Beiden hebben zich een tiental jaren met

overgave ingezet voor de organisatie van de buitenlandreizen en de voorzitter bedankt hen

daarvoor.

- Jan Bos is gestopt als excursieleider vanwegezijn hoge leeftijd. Hij wordt hartelijk bedankt

voor zijn jarenlange inzet. Jan is sinds 1971 erelid van de vereniging en de leden hebben

afgelopen 15 november tijdens de excursie naar Friesland op gepaste wijze afscheid van hem

genomenals excursieleider.

-Tot slot een bijzondere mededeling. Recentelijk is bekend geworden dat de vereniging, samen

met een aantal andere natuurverenigingen, is genoemd als erfgenaam in het testament van mw.

Sluijters uit Hilversum. Het gaat om het aanzienlijke bedrag van ongeveer€ 100.000.-.De

voorzitter stelt voor dat e.e.a. eerst binnen het bestuur wordt behandeld en dat er in de

ledenvergadering van maart 2010 verdere voorstellen worden gedaan. De vergadering gaat

hiermee akkoord.

2. Vaststellen verslag ALV d.d. 26 maart 2009

Het verslag wordt zonderwijzigingen goedgekeurd en vastgesteld onder dankzegging aan

Renee Beekman.

3. Bespreken en vaststellen beleid en begroting 2010

De plannen wordendoor de voorzitter en de sub- en werkgroepen toegelicht.

Rien geeft een algemene inleiding waarbij hij verwijst naar de inleiding die in De Korhaan is

opgenomenbij de begroting. Hoofdpunten voor het bestuur in het komende jaar zijn: goede

onderlinge verhoudingen binnen de vereniging en de gezamenlijke visie op hoe je als

vereniging wilt functioneren en de rol en functie van de verschillende werkgroepen. Daartoe

zullen nog gesprekken worden gevoerd met de diverse groepen. Het bestuur wil via overleg en

afspraken meer duidelijkheid creeren.

De ‘inhoud’ van ons werk wordtontwikkeld binnen de subgroep Avifauna. Hier wordt

aandacht besteed aan de onderlinge discussie en het ontwikkelen van beleid. In 2009 is het

bestuurshandboek geactualiseerd en afgerond. Het dient verder bijgehouden te worden.

Er zal een aanvang worden gemaakt met een digitaal archief om de enorme hoeveelheid

informatie waarover de vereniging beschikt op een moderne manier beschikbaar te stellen.

Er zal aandacht worden besteed aan exteme profdering van de vereniging en de redactie van

De Korhaan heeft aangegeven daarover mee te widen denken en aan mee te widen werken.
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Naar aanleiding van de begroting zegt de voorzitter dat er gestreefd wordt naar een evenwicht

tussen inkomsten en uitgaven. Er bestaan verschillende soorten inkomsten. De inkomsten uit

contributie zijn bestemd voor de echte verenigingsuitgaven zoals De Korhaan en de

bestuurskosten. Daamaast zijn er diverse groepen die eigen inkomsten hebben, die in het eigen

werkkapitaal worden geplaatst en gebruikt voor eigen uitgaven. Er zijn enkele activiteiten die

wel inkomsten generen die in de ‘algemene ‘pot’ vloeien. Voorbeeldendaarvan zijn de

inventarisaties van de Loenderveensche Plas en advertenties in De Korhaan. Voor grote

investeringen wordt naar financiering uit exteme fondsen gezocht.

Inleiding penningmeester op de begroting doorAndre Kerkhof.

Aan de hand van een powerpoint presentatie houdt de penningmeester een inleiding.
Het valt hem iederjaar weer op dat in de diverse stukken die hij van de werkgroepen

ontvangt, het verschil tussen doelstelling en beleid niet altijd even duidelijk is.

In de statuten is onze doelstelling vastgelegd, n.l. het bestuderen en beschermen van de in het

wild levende vogels in het werkgebied.
Voor de realisatie van de doelstelling is beleid nodig. Uitvoering van beleid levert een

geldstroom op en daarvoor is de begroting: hoe gaan we om met de middelen die we tot onze

beschikking hebben om ons doel te bereiken.

Als voorbeeldenvan beleid noemde hij: zijn er meer of minder mensen nodig om het beleid

uit te voeren; hoeregel je de continuiteit van de werkzaamheden; hoe regel je je eigen

opvolging; accepteer je dat een opvolger het misschien anders doet; ga je leden opleiden; ga

je de publiciteit zoeken of hulp vragen. Daarom is het goed om een keer per jaar stil te staan

bij: WAAR ZIJN WE NOU EIGENLIJK MEE BEZIG. Gaat het goed of moet het anders?

Tussendoor geeft hij aan dat de VWG ook na de wijziging van de daarvoor geldende regels

per 1 januari een Algemeen Nut Beogende Instelling (ANBI) blijft, zodat schenkingen bij de

schenker fiscaal aftrekbaar zijn en de VWG over de schenking geen belasting hoeft te

betalen. Andre interview! vervolgens diverse leden van werkgroepen om hun beleid toe te

lichten.

Dick Jonkers: een van de belangrijkste zaken van het afgelopen jaar is de totstandkoming van

een zwaluwenkring in Huizen, er komt in die gemeente een zwaluwentil. Dick zou het heel

mooi vinden als dit initiatief in andere plaatsen zou worden overgenomen.

Gert Bieshaar licht de plannen voor de weidevogelbeschermers toe. Volgend jaar komt er

nieuwe regelgeving voor de boeren en daarover is de werkgroep in onderhandeling.
Ronald Beskers zegt dat er plannen zijn om alle 1.500 nestkasten volgend jaar in het bestand

van SOVON opgenomente kunnen krijgen.

Harry de Rooij zegt dat de roofvogelwerkgroep uit ca. 40 enthousiaste mensen bestaat. Er is

overleg met Goois Natuurreservaat over het kappen van lariksbomen, wat slecht is voor de

Boomvalken.

Dirk Prop vertelt dat de website heel goed loopt. Er zijn gemiddeld per dag 200 bezoekers.

De leden kunnen zelf aan de website deelnemen. Hoe dat moet staat op de website. Dirk

vraagt ook aandacht voor het forum op de website, dat belangrijker zal worden als het Goois

Vogelnet volgend jaar ophoudt te bestaan. Dit jaar is de Werkgroep Broedvogels opgericht en

begin volgend jaar wordt bekend gemaakt wat die gaat doen.

Hillie Hepp krijgt een applaus voor de uitstekende uitvoering van De Korhaan. De redactie is

afgelopen jaar goed bezig geweest en heeft veranderingen aangebracht. Het is zoeken naar

evenwicht tussen het wetenschappelijke en het meer algemene van gewone vogelaars.

Peter Jan Senteur weet nog te melden dat het verkrijgen van een bouwvergunning voor een

zwaluwentil in Huizen heel wat voeten in aarde heeft gehad, maar uiteindelijk toch is

verkregen.

Hade Rijvers zegt absoluutniet te klagen over de omzet van de promotiekraam. Zij probeert
nieuwe dingen in haar stand te presenteren om jeugd aan te trekken en maakt reclame voor de

cursussen. Ook zij krijgt een warm applaus van de leden.
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Jan Mooij is bezig met het uitwerken van de Eempoldertellingen (inmiddels al van 37 jaar

gegevens). Er verandert niet zo veel, maar het kan altijd beter. Nieuwe tellers zijn welkom. In

2008 is weer een periode van 6 jaar afgerond, waarover een rapport geschreven wordt.

Trudie Kroon, die sinds een jaar de ledenadministratie heeft overgenomen, meldt dat het goed

te doen is. De komende maandenzijn druk met bij- en afschrijvingen en het versturen van de

acceptgiro’s.

Connie Leijdekker meldt dat de volwassenencursus heel erg goed loopt. Er is weer een grote

wachtlijst.

Poul Hulzink zegt dat het programma voor de excursies voor volgend jaar er aantrekkelijk

uitziet. Er zijn 27 excursies gepland en twee weekenden. Er komen avondexcursies en er

worden nieuwe gebieden bezocht.

Het coordinatieteam functioneert goed, aldus Piet Spoorenberg van Avifauna. Vorig jaar

heeft het CT twee nieuwe leden gekregen t.w. Wobbe Kijlstra en Dirk Prop. Met elkaar is

intensief gediscussieerd om het beleid vast te stellen. Doel is om te zorgen dat de

werkgroepen deondersteuning krijgen die zij nodig hebben, zoals bij het schrijven van

rapporten of het zoeken naar nieuwe werkers. Ook wordt gestreefd naar meer samenwerking

tussen de werkgroepen. Piet stelt vast dat we een super-actieve vereniging zijn en dat het een

hele toer is om alles in de gaten te houden.

De commissie buitenlandheeft ook vemieuwing ondergaan. Evert Constandse en Cobie

Hoogeboom zijn toegetreden en er zijn al vergaande plannen voor een buitenlandse vogelreis

van een week.

Hiema licht Andre de begroting toe en de voorzitter vraagt de leden toestemming om de

contributie te verhogen van 19 naar € 20.- en van € 6.- naar € 7.- voor huisgenootleden. De

vergadering gaat hiermee akkoord.

Het bestuur wordt evenals vorige jaren gemachtigd tot het doen van noodzakelijke maar niet

begrote uitgaven, passend binnen het beleid van de VWG, tot een maximum van 15% per jaar

van de begrote contributie.

Pieter JanHegenbart vraagt of de contributie wel verhoogd moet worden, gezien de

aanzienlijke erfenis die ons te wachten staat. De voorzitter antwoordt dat er nog geen

concrete toezeggingen zijn gedaan over de erfenis en dat we daar volgend jaar pas zicht op

zullen krijgen. Het bestuur houdt vast aan het voorstel om de contributie met € 1.- te

verhogen.

Elsje van der Velde vraagt of de nachtzichtapparatuur die op de begroting van de nestkasten

staatook door andere groepenkan worden gebruikt. De voorzitter ziet daarin vooralsnog geen

probleem.

Hiema worden beleid en begroting 2010 met algemene stemmen goedgekeurd en vastgesteld.

4. Bestuurssamenstelling

Renee Beekman neemt na vijf en een half jaar afscheid als secretaris. De voorzitter bedankt

haar voor haar inzet en betrokkenheidbij de vereniging. Renee biedt daarop de voorzitter het

eerste bestuurshandboek aan. Het handboek is doorlopend onderhevig aan veranderingen, wat

getuigt van de levendigheid van de vereniging en de creativiteit van zijn leden. Renee bedankt

het bestuur en de leden voor het in haar gestelde vertrouwen en wenst WobbeKijlstra veel

succes in zijn nieuwe functie.

Wobbe is kandidaat voor haar opvolging. Daar er geen tegenkandidaten zijn wordt hij

benoemd tot nieuwe secretaris.

Aangezien Wobbe lid is van de kascommissie, zal hij bij toetreden tot het bestuur; uit de

commissie stappen. De ledenvergadering benoemt Elsje van der Velde, die zich hiervoor

beschikbaar stelt.

Het bestuur stelt tevens voor Han Westendorp te verkiezen tot algemeen bestuurslid. Er zijn

geen andere kandidaten en Han wordtals zodanig benoemd.

Alle nieuwe benoemingen worden door de aanwezige leden met applaus bekrachtigd.
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Tot slot vermeldt de voorzitter dat Andre Kerkhof volgend jaar maart uit het bestuur zal

stappen en dat Egbert Leijdekker zich als penningmeester beschikbaar stelt. Egbert loopt al

enige tijd met de penningmeester mee om zich in te werken.

Wil Makkinje heeft aangegeven voorlopig geen coordinator te willen worden van de

Vogelherkenningscursus maar hij is wel bereid de volwassenen- en de jeugdcursus in het

bestuur te blijven vertegenwoordigen.
5. Uitreiking oorkonde aan Ronald Beskers

Toespraak Rien Rense

Het is in de afgelopen jaren een goede gewoonte geworden om tijdens de algemene

ledenvergadering een oorkonde uit te reiken aan leden die zich bijzonder verdienstelijk hebben

gemaakt voor de vereniging. Het gaat daarbij vaak om werkzaamheden die niet in de

schijnwerpers staan, maar die wel heel omvangrijk zijn en vaakjaren achtereen worden

uitgevoerd. Vanavond willen we jou onze waardering laten blijken voor het vele werkdatje

voor de Werkgroep Nestkasten hebt gedaan. Ik wil daarbij meteen opmerken dat die

waardering ook geldt voor de vele andere medewerkers aan de werkgroep. Hiervan wil ik er

twee noemen: Adrie Vermeule en Cees de Rooij, die gaat verhuizen en daardoorna 25jaar

stopt met controleren. Om een beeld te geven van de werkgroep: in het broedseizoen 2009zijn

er door 22 controleurs op 31 terreinen 1370 nestkasten gecontroleerd! Deze informatie las ik

in het jaarverslag 2009 van het Goois Nestkastenonderzoek, dat doorjou is geschreven en dat

zojuist is uitgekomen. Dat is dus nog voor het einde van hetjaar. Over snel werken gesproken!
Het is overigens een prima verslag, bepaald geen haastwerk. Uit het jaarverslag wil ik nog

meer citeren“Ditjaar was het de vijftigste keer dat er nestkasten gecontroleerd zijn in het

Gooi en omstreken. Eenjubileumjaar dus. Van harte gefeliciteerd daarmee. Zelf hadden wij

verslagen vanaf 1963, maar na wat zoeken in de archieven van GNR kwamen plotseling de

verslagen van 1959, I960, 1961 en 1962 te voorschijn. Van deze verslagen gaan we een

samenvatting maken.
”

Uit dit citaat blijkt datje al velejaren betrokken bent bij het

nestkastenonderzoek en datje hierook
nogmee doorwilt gaan. Overje betrokkenheidheb ik

van Bep Dwars nog de volgende informatie gekregen. -al in het eerste verslag van de VWG in

1967komt je naam voor als controleur van St. Michael in Naarden en Drakenburgh. Er

werden toen 1093 nestkasten gecontroleerd op 23 terreinen. Het aantal kasten neemt in de

jaren daarnanog toe tot bijna 1700, waarna het weer zakt en rondde duizendschommelt. —

vanaf 1976 vonden weje naam niet meer terug in de verslagen tot 2000. Dan begin je weer als

controleur en als ik hetgoed heb henje in 2005 coordinator geworden. De jaarverslagen zijn

daarna doorjou verzorgd enje hebt met veel inzet het nestkastenbestand vernieuwd. In het

bestuur waren wij soms verbaasdover de grote aantallen nieuwe kasten en de kosten

daarvoor. Gelukkig bleek datje definanciering van die kosten ook zelf wist te regelen, meestal

in samenwerking met de terreineigenaren. Het is je daarbij gelukt om meer mensen enthousiasl

te maken voor het nestkastenwerk en je hebt daardoor de steun van velen bij de controles en

bij het timmerenen onderhoud van de nestkasten. Tijdens excursies en een contactavondheb

je ook laten zien hoe enthousiast en deskundig je bent. In hetjubileumnummer van De

Korhaan (in 2007) hebje samen metDick Jankers een overzicht gegeven van meer dan 40 jaar

nestkastonderzoek in het Gooi en de grote betekenis van dit langlopende onderzoek voor

wetenschap en maatschappij, vooral voor het volgen van de effecten van

klimaatveranderingen. Ik hoop dan ook van harte datje erin zult slagen om van al dit werk een

samenvatting van de ontwikkelingen in dezejaren te maken. Ten slotte wil ik nog noemen je

betrokkenheid bij het oprichten van het landelijk netwerk voor studies aan nestkastbroeders,

afgekort -hoekan het ook anders- NESTKAST. In dit netwerk komen amateur- en

nestkastonderzoekers bij elkaar om van elkaar te kunnen leren. Dooral deze werkzaamheden

hebje sterk bijgedragen aan het verwezenlijken van de doelstelling van de vogelwerkgroep.
Het is mij dan ook een grootgenoegenom. als hlijk van onze grote waardering daarvoor, je

deze oorkonde te geven. Hartelijk dank voorje inzet en veel succes in de komendejaren.

6. Rondvraag

Elsie van der Velde eeeft een nluim aan de buitenlandcommissie. die in het eat eesproneen is

van het uitgevallen najaarsweekend. Het extra weekend in Duitsland was prima georganiseerd.
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Hartelijk dank daarvoor.

Wim le Clercq heeft gehoord dat Fred van Klaveren is gestopt als coordinator van de Telpost

en vraagt hoe nu verder. De voorzitter antwoordt dat er een gesprek is geweest en dat er even

de tijd wordt genomenom na te denken hoe we hiermee verder gaan. Het initiatief ligt nu bij
de medewerkers van de Telpost.
Paul Keuning meldt dat de jeugdcursus in het najaar door gebrek aan belangstelling niet van

start is gegaan. De cursus heeft meer dan 12 jaar prima gedraaid, maar bij een 6 aanmeldingen

afgelopen September is besloten niet meer verder te gaan. De cursusleiders beraden zich over

de toekomst en bekijken of e.e.a. in losser verband kan worden opgepakt.
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering onder dankzegging aan de

aanwezige leden voor hun betrokkenheid bij de vergadering en de plannen van de vereniging.


